
Møte i skolekomitéen – 01.06.23 kl. 14.30 

Til stede: Linda Aaskjær (inspektør), Kjersti Nyhus (Utd.forbundet), Line Slevikmoen (VO), 

Børre Jensen (rådgiver oppvekst-kultur), Roy André Midtgaard (virksomhetsleder eiendom 

og infrastruktur), Ståle Karlsson (fagansvarlig bygg), Arild Rønnestad (prosjektleder P7), Geir 

Haukeland (repr. SU), Stig Rune Kroken (kom.dir), Birte E. Sætrang (kommunalsjef Livsløp), 

Gunhild Skinnes Bjerkerud (VO), Line Slevikmoen (VO) Anne Gro Haviken (planlegger), Lars 

Erik Råen (rektor – fra kl. 15.15) 

Forfall:  

Referent: Børre Jensen 

 

1. Godkjenning av møtereferat fra 22.03 
a. Godkjent 

2. Reguleringsplan – status innsigelsespunkter/merknader og videre prosess 
a. Anne Gro viste fram nye skisser av parkerings- og trafikkløsninger. Dette skal 

imøtekomme innsigelsene Viken FK har hatt. Plass til 5 busser med 
midtrabatt. Adskilt Kiss&Ride fra resten av P-plassen. Endret gangveier. 
Rundkjøring flyttet litt mot banen. Lyssetting vil komme seinere når det etter 
en godkjenning kommer detaljerte byggetegninger. 

b. Viken FK var i møte med kommunen i dag, og var positive til de justerte 
planene. FAU varslet i møtet at de var uenige i kommunens framstilling om 
medvirkning. 

c. Kommunen har vært spørrende til innsigelsene Viken FK har kommet med, og 
fått en ekstern vurdering av disse. Konklusjonen er at det ikke finnes et 
juridisk grunnlag for å fremme de fleste av innsigelsespunktene. 

d. Medvirkning – spørsmål fra UDF. Møter med Viken FK. Hvorfor er ikke lærere 
representert i slike møter? Burde ikke skolekomitéen vært med? Et svarbrev 
ang. innsigelsene fra administrasjonen hvor det blir ramset opp diverse 
punkter for medvirkning mener ikke UDF at alle nevnte møtepunkter ikke kan 
regens som medvirkning. UDF sendte et selvstendig høringssvar ang. 
Noresundanlegget, men UDF mener at selve møtet hvor Hans Ole orienterte 
om plangrunnlaget, ikke var et medvirkningsmøte. Et annet synspunkt er at 
møtet gav grunnlaget for å sende inn høringssvaret og er således et viktig 
element i en medvirkningsprosess. 

3. Konkurranse, prosessen fram mot kåring av vinner. 
a. SRK viste en PP ang. prosess, tid og beslutninger 
b. Norske arkitekters landsforbund har oppnevnt sivilarkitekt MNAL Leif Daniel 

Houck og landskapsarkitekt MNLA Erik M. Munkeby 
c. Tidsplan: 

i. 15. juni avsluttes konkurransen. Evaluering av innkomne forslag starter 
umiddelbart. 

ii. 22. juni - Første stopp etter innledende vurderinger. 
iii. 29. juni – Presentasjon av løsningsforslagene fra arkitekt. 
iv. 8. august - Statusmøte 
v. 15. august – Reserverte forhandlinger 
vi. Månedsskiftet august/september 
vii.  

d. Tildelingskriterier: 
i. Pris og kostnader – 25% 
ii. Arealeffektivitet – 10% 
iii. Arkitektonisk helhet og konseptløsning – 20% 



iv. Rom og funksjonsprogram – 20% 
v. Oppdragsspesifikk kompetanse – 10% 
vi. Energi og miljø – 15%  

e. Etablere ei mindre gruppe fra skolekomitéen og arkitekt som vurderer de 
innkomne tilbudene – etter kriteriene for punkt 3 og 4. Vi må kunne stole på at 
arkitektene har gode systemer for å vurdere etter kriteriene. 

f. Gruppa 
i. Ledes av ARK og LARK 
ii. Kompletteres med brukerrepresentanter, byggherrerepresentant og 

skoleeier. Gruppa kårer en vinner på kriterium 3 og 4. 
iii. Arbeidsperiode: 15.06 – 11.08. 
iv. Forslag brukerrepresentanter: Linda, Lars Erik, Line/Gunhild 
v. Øvrige medlemmer: Birte/Stig Rune/Børre(skoleeier) 

4. Samspillsfasen. Hvordan rigge denne slik at relevante interessenter får mulighet 
til å delta?  
a. Samspillsfasen kan vare fra 2-6 måneder etter hvor mye det er behov for å 

endre prosjektet.  
b. Hva ønsker Krødsherad kommune å oppnå med samspill? To likeverdige 

parter som skal komme fram til et godt resultat. 
c. Prosessen blir ofte ledet av entreprenør. Prosjektleder vil også være aktiv i 

denne fasen for å få framdrift. Arbeidsoppgaver vil bli gitt til begge parter – 
avklaringer. 

d. Endringer kan føre til økte kostnader, men også reduserte kostnader – alt 
etter hva endringene innebærer. 

e. Stor brukermedvirkning i denne fasen: Lærere, renholdere og øvrige ansatte, 
elever, FAU/SU, driftspersonell. 

f. Skolekomitéen vil møtes jevnlig i denne fasen. 
g. Skolen bør få en plan for hvordan samspillsfasen skal gjennomføres. 

Forutsigbart! Bør også være tydelig hva samspillsfasen skal være og hva som 
skal gjøres. 

5. Eventuelt 
a. Står det igjen noe politiske vedtak? 

i. Reguleringsplanen må vedtas. 
b. Skolekomitéen bør ikke foreta seg noe som virker inn på det lokalpolitiske 

handlingsrommet til høsten (UDF). 
 

Noresund, 12.06.2023 

Børre/Stig Rune  

 


